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          Тема выпускной квалификационной работы: «Анализ финансово-хозяйственной деятельности и перспективы развития предприятия ООО «БК САС». Данная работа посвящена оценке финансового состояния и разработке плана основных показателей хозяйственной деятельности предприятия ООО «БК САС» с учётом предложенных мероприятий по повышению результатов его финансово-хозяйственной деятельности. В процессе исследования были решены следующие задачи: 1. дана организационно-правовая характеристика предприятию ООО «БК САС»; 2. дана характеристика внешней и внутренней среды предприятия ООО «БК САС»; 3. дана характеристика организации коммерческой деятельности предприятия ООО «БК САС; 4. дана характеристика результатов финансово-хозяйственной деятельности предприятия ООО «БК САС»; 5. дана оценка основных показателей хозяйственной деятельности предприятия ООО «БК САС» при различных системах налогообложения; 6. осуществлён анализ прибыли и рентабельности предприятия ООО «БК САС»; 7. дана оценка финансового состояния предприятия ООО «БК САС»; 8. разработаны мероприятия по повышению результатов финансово-хозяйственной деятельности предприятия ООО «БК САС»; 9. составлен план основных показателей хозяйственной деятельности предприятия ООО «БК САС». Работа выполнялась в Обществе с ограниченной ответственностью «БК САС». Результатом работы стала разработка для ООО «БК САС» плана основных показателей хозяйственной деятельности на 2022 год с учётом предложенных мероприятий по повышению результатов финансово-хозяйственной деятельности предприятия.
        

        
          The subject of the graduate qualification work is «Analysis of financial and economic activities and development prospects of the enterprise BK SAS LLC». This work is devoted to the assessment of the financial condition and the development of a plan for the main indicators of economic activities of the enterprise BK SAS LLC, taking into account the proposed measures to improve the results of its financial and economic activities. During the research, the following tasks were solved: 1. the organizational and legal characteristics of the enterprise BK SAS LLC are given; 2. the characteristics of the external and internal environment of the enterprise BK SAS LLC are given; 3. the characteristics of the organization of commercial activities of the enterprise BK SAS LLC are given; 4. the characteristics of the results of the financial and economic activities of the enterprise BK SAS LLC are given; 5. an assessment of the main indicators of the economic activities of the enterprise BK SAS LLC was given under various taxation systems; 6. an analysis of the profit and profitability of the enterprise BK SAS LLC was carried out; 7. an assessment of the financial condition of the enterprise BK SAS LLC was given; 8. measures to improve the results of financial and economic activities of the enterprise BK SAS LLC have been developed; 9. a plan for the main indicators of economic activities of the enterprise BK SAS LLC was drawn up. The work was carried out in the Limited Liability Company BK SAS. The result of the work was the development of a plan for the main indicators of economic activities for 2022 for BK SAS LLC, taking into account the proposed measures to improve the results of the financial and economic activities of the enterprise.
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